



Attsik Alexander (1982). Graduated St.-Petersburg State University of Telecommunications (SPb SUT), Russia, in 2004, and received PH.D degree in computer science and telecommunications in 2010 from the same University. During 2003-2007 he was working at Leningrad Research and development institute of telecommunications and since 2008 works as an associate professor at SPb SUT. Simultaneously he carries out extension courses on modern telecommunication technologies at some training centers, and works as an analyst at OSS developing company. He has more than 20 scientific and technical publications at leading telecommunication industry magazines. His areas of interest include OSS systems, NGN/IMS architecture, IP/MPLS networks.

Атцик Александр Александрович (1982 г.). Закончил Санкт-Петербургский Государственный университет телекоммуникаций им.проф. М.А. Бонч-Бруевича (СПб ГУТ) в 2004 году и получил в 2010 году степень кандидата наук по специальности «Системы, сети и устройства телекоммуникаций» от этого же университета. В течение 2003-2007 гг. работал в Ленинградском Отраслевом НИИ связи, а с 2008 года работает доцентом в СПб ГУТ. Одновременно он проводит ряд курсов по современным технологиям телекоммуникаций в нескольких центрах повышения квалификации и работает аналитиком в компании-разработчике OSS систем. Имеет более 20 научно-технических публикаций в ведущих отраслевых журналах. Области его интересов включают OSS системы, архитектуру NGN/IMS, а также сети IP/MPLS.